

19 - 5

3 June/ juin 2019



Kiwaniis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Citizen of the Year

Each year, the Foundation provides each District a Citizen of the Year Award to present at the District Convention. Recipient(s) are selected by the Convention Host Committee. The Award consist of a Mel Osborne mounted in a shadow box, along with a suitable plaque.

At the Canada and Caribbean District Convention on May 16, 2019 in Stratford, Ontario, Richard and Ruth Kneider, the couple who launched Simple Dreams Ministries back in 2011, were named Citizen of the Year.

According to the Kneiders, the Simple Dreams non-profit was born from a series of missions to Russia to help a rural evangelical church improve the lives of those living in orphanages in the community and surrounding region.

While their initial trip to Russia has been followed by 12 more annual excursions, they realized in 2011 there is just as much need for charitable giving in Stratford. Since then, the Kneiders have established a number of annual events and initiatives aimed at improving life for the city's working poor. These include the To Stratford With Love Christmas dinner, the Easter and Thanksgiving supper giveaways, their Picnic in the Park, and the Pizza Pool Party.

But in addition to their public events, the Kneiders also help people in more practical ways, such as helping low-income families by donating new or gently used beds, eyeglasses, computers, and new or used appliances, as well as helping them financially with things like car repairs, utility bills, gas, rent, and much more.



“(We nominated them) because of all of the involvements that they have through their Simple Dreams Ministries foundation, particularly for hosting such events like To Stratford with Love – the Christmas dinner – the Easter ham and Thanksgiving turkey giveaways, and the way they are able to provide assistance to families, especially children who have medical needs or need a boost up



in many ways,” said John Patterson, a local Kiwanis member and the convention’s host committee chair.

“... That’s the kind of thing that caught the attention of the two Kiwanis clubs here in Stratford.”

Though neither of the Kneiders are Kiwanis members themselves, Simple Dreams has partnered with the local Kiwanis chapters on a number of projects and initiatives, such as their annual Passport to Savings fundraiser.

Citoyen de l’année

Chaque année, la Fondation fournit à chacun des districts canadiens un «Hommage au citoyen de l’année» à présenter lors du congrès du District. Les récipiendaires sont choisis par le comité organisateur du congrès. Cette récompense est un Mel Osborne Fellowship encadré avec une plaque appropriée.

Lors du congrès du district de l’est du Canada et des Caraïbes le 16 mai dernier à Stratford ON, At the Canada and Caribbean District Convention on May 16, 2019 in Stratford, Ontario, Richard et Ruth Kneider, le couple qui a créé Simple Dreams Ministries en 2011, ont reçu cet hommage.

D’après les Kneiders, Simple Dreams est une organisation sans but lucratif découlant d’une série de missions en Russie afin de venir en aide à une église évangélique rurale pour améliorer la vie de ceux qui vivent dans les orphelinats dans la communauté et la région environnante.

Même si leur voyage initial en Russie a été suivi de douze (12) autres excursions annuelles, ils ont réalisé en 2011 qu’il y avait autant de besoins pour des dons charitables à Stratford. Depuis, les Kneiders ont mis de l’avant un nombre d’activités annuelles visant à améliorer la vie des travailleurs pauvres de la ville. Parmi ces activités, on retrouve le Dîner de Noël de Stratford With Love, un souper gratuit pour Pâques et l’Action de grâce, le Picnic in the Park, et le Pizza Pool Party.

Mais en plus de leurs activités publiques, les Kneiders aident aussi les gens d’une manière plus pratique, comme aider les familles à faible revenu en leur donnant des lits neufs ou peu usages, des lunettes, des ordinateurs et des appareils ménagers tout en les aidant financièrement avec des choses comme payer les réparations d’automobile, les factures de services (électricité, gaz) et plus encore.

“Nous les avons choisis en raison de toutes les implications qu’ils ont par le truchement de leur Simple Dreams Ministries Foundation, et plus particulièrement pour l’organisation d’activités comme To Stratford with Love – le Dîner de Noël – les jambons offerts à Pâques et les dindes à l’Action de grâce, et leur capacité de venir en



aide aux familles et plus particulièrement aux enfants qui ont besoin de soins médicaux ou d'un



stimulant de plusieurs manières,” mentionne John Patterson, un membre du Kiwanis locales responsable du comité hôte du congrès “... C’est la sorte de chose qui a retenu l’attention des deux clubs Kiwanis ici à Stratford.”

Même si les Kneiders ne sont pas membres du Kiwanis eux-mêmes, Simple Dreams s'est associé avec les clubs Kiwanis locaux dans une multitude de projets et d'initiatives, comme leur collecte de fonds annuelle Passport to Savings.

Kids Need Kiwanis Les enfants ont Besoin de Kiwanis

Kiwanis Foundation of Canada
La Fondation Canadienne de Kiwanis
www.kfcdn.org
(519) 304-3038
office@kfcdn.org

N lz dq lv#Irxqgdwlrq#r i#F dqdgd#i#SR #E r { #8 3 6 7 /#E udqwirug /#R Q #Q 6 W#9 M: #F dqdgd

X qvxevfuleh#-uhfls lhgw*#np dlo#

Xsgdwh#Surilh#i#Derxw#F r qvwdqw#F r qwdfw#

Vhqwe | #qhz vdwwhuC nifgq1ruj #lq#frælerudwlrq#z lk



Wu| #np dldp dunhwqj #iru#iuhh#ærgd| \$#